
Томас Бах: Верујем да ћемо имати Олимпијске игре са разумним бројем гледалаца
понедељак, 16 новембар 2020 19:19

 ТОКИО - Јапан је показао последњих месеци да може да организује спортска
такмичења у безбедном окружењу и верујем да ћемо имати Олимпијске игре са
разумним бројем гледалаца, изјавио је председник Међународног олимпијског комитета
(МОК) Томас Бах.

  Бах, који је у првој посети Токију после избијања пандемије коронавируса, истакао је да
би сви волели да трибине буду пуне, али да је безбедност на првом месту.   

"Кроз тест догађаје, пре свега у бејзболу, видели смо да је могуће имати навијаче на
трибинама, а истовремено имати потпуно безбедан амбијент".

  

Бах је са домаћинима разговарао и о вакцини, послата је јасна порука да вакцина неће
бити обавезна, али да се надају да ће што више учесника до почетка Игара примити
вакцину против вируса ковид-19.

  

"Ако вакцина буде доступна, МОК би у сарадњи са националним комитетима преузео
трошак и додатно помогао сјајним јапанским организаторима", поручио је Бах.

  

(Танјуг)
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